
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 17. januar 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 361
Ministeren bedes i forlængelse af samrådet i Sundheds- og Ældreudvalget
den 12. januar 2017 (jf. SUU alm. del – samrådsspørgsmål AZ og AÆ) op-
lyse, om det gennemsnitlige hygiejneniveauet på landets hospitaler, plejecen-
tre m.v., efter ministerens opfattelse er tilstrækkeligt i forhold til det stigende
antal af MRSA-smittede. Ministeren bedes samtidig oplyse, om ministeren
mener, at den stigende risiko for spredning hos de udsatte borgere og patien-
ter, der er på hospitaler og plejecentre, bør medføre et øget fokus på hygiej-
neniveauet samme sted.

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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